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Masarykově univerzitě přeji vše dobré, 
ba nejlepší, zejména trvalou vysokou 
odbornost výuky, odpovídající kultivova-
né prostředí a přátelskou atmosféru, jež 
by zůstala ve vzpomínkách všech, kteří jí 
kdy projdou. 

Univerzity vždy byly centrem odvahy 
a diskuse. Jestliže má univerzita navíc ve 
jméně Tomáše Masaryka, platí to dvoj-
násob. Mé milé alma mater Masarykově 
univerzitě přeji odvážné absolventy 
i učitele, kteří se při diskusích nebudou 
uzavírat do názorových bublin. Odvahu 
a otevřenost odlišným názorům dnes 
totiž naše země moc potřebuje. 

TGM řekl: „Život měříme příliš 
jednostranně; podle jeho délky, a ne 
podle jeho velikosti.“ Přeji Masarykově 
univerzitě, ať i po 100 letech neztrácí 
ambici usilovat hlavně o velikost, která 
se někdy obtížně měří, ale její význam 
pro společnost je zcela zásadní.

100 let stará univerzita je ve skutečnosti 
na rozdíl od nás, jejích absolventů, ještě 
velmi mladá. Proto jí přeji, aby jí to mládí 
hodně dlouho vydrželo.

Pamatuji se velmi dobře, po gymnáziu, 
na první měsíce na přírodovědecké fa-
kultě: Pocit, že jsem v ráji, že jsem našel 
učitele, kteří sdílí stejný zájem o přírodu 
a kteří neváhají obětovat čas pracovní 
i mimopracovní, aby nás naučili vše, co 
o biologii ví. Přeji Masarykově univerzitě 
totéž: Aby do ní chodili studenti rádi, aby 
do těch pěti let skočili po hlavě a měli 
radost z každého dne.

Milena Flodrová,  
brněnská historička, 

filozofická fakulta

Petr Horký,  
dokumentarista, 
pedagogická fakulta

Martin Loučka,  
ředitel Centra paliativní péče, 
fakulta sociálních studií

Jan Černý,  
kardiochirurg a transplantolog, 

lékařská fakulta

Marek Orko Vácha,  
evoluční biolog a farář, 
přírodovědecká fakulta

Absolventi přejí 
univerzitě ke 
100. narozeninám

Chtěla bych tímto popřát Masarykově 
univerzitě, aby byla i nadále hlubokou 
studnou inspirací a znalostí pro své 
momentální i nadcházející studenty. 
Ať se daří v dalších 100 letech!

Jana Veselá,  
někdejší basketbalová 
reprezentantka, FSpS

Přeji naší univerzitě, aby byla pro své 
studenty a studentky životní inspirací, 
aby vytvářela a chránila svobodnou 
komunitu rovnoprávných, zajímavých 
a podnětných lidí. Kvalitní vzdělání by 
pak mělo být celou univerzitní komu-
nitou vnímáno zejména jako ideální 
nástroj služby a společenské odpověd-
nosti. Možnost pomáhat druhým se totiž 
skrývá v každém studijním oboru, ať si 
vyberete jakýkoli.

Kateřina Šimáčková,  
ústavní soudkyně, 
právnická fakulta

Masarykova univerzita díky vzdělání 
změnila spoustu životů k lepšímu, 
včetně mého a mé rodiny, dostali jsme 
se téměř ke hvězdám. Do dalších sta let 
bych jí přál, aby těchto pozitivních změn 
bylo co nejvíce.

Univerzitě přeji hrdost. Hrdost na 
studenty, kteří odcházejí bádat, 
aplikovat získaný široký informační 
základ do firem, inovovat a posouvat 
zažité hranice, a taky zakládat organiza-
ce se společenským přesahem. Hrdost 
na kantory, kteří takovou elitu umějí 
vychovávat.

David Pavlík, 
CIO v Kiwi, 

fakulta informatiky

Dita Přikrylová, 
zakladatelka Czechitas, 

ekonomicko-správní fakulta


